
Nieuwjaarsviering 12/1/2024 - Deel 1: Jaarverslag 2023


Welkom!


We zien elkaar voor het eerst dit jaar, zo kort na nieuwjaar. Ik wil jullie dan ook uit mijn 
persoonlijke naam en uit naam van gans ons bestuur van harte een Gezond en Gelukkig 
Nieuwjaar wensen.


in 2023 mochten we weer maandelijks gebruik maken van dit ruime leslokaal, uitgerust 
met beamer en groot scherm. Met uitzondering van de vakantiemaanden en de 
paasvakantie konden wij jullie bijgevolg elke tweede vrijdag van de maand in 
comfortabele omstandigheden verwelkomen op een ledenvergadering. 

Omdat wij het belangrijk vinden dat senioren door kennisoverdracht in staat zijn om mee 
te zijn op de digitale snelweg, spelen wij tijdens die bijeenkomsten in op noden en vragen 
van de leden wat Apple betreft. We hebben echter ook aandacht voor de S (senioren) en 
de B (Brugge) in de afkorting van onze naam. 


Al wordt er geen les gegeven in de echte zin van het woord, we hebben ook vorig 
werkjaar met z’n allen heel wat geleerd. We zijn in 2023 verder gegroeid in onze manier 
van communiceren in groep: luisteren naar wie het woord voert, naar wie een vraag stelt 
en naar wie een vraag beantwoordt. We hebben onze terughoudendheid 

om vragen en antwoorden in de groep te gooien overwonnen. Ja, zelfs vragen die tijdens 
de pauze of tussen twee vergaderingen in werden gesteld en beantwoord werden voor de 
volledige groep toegelicht. Dat delen is naar mijn aanvoelen het succes van onze werking.


Wat dat laatste betreft past hier een woord van dank voor Frank en Pol, leden van onze 
interne helpdesk. Pol Braet is vandaag jammer genoeg verhinderd maar ik wil hem, 
Marcel Van Ooteghem, Michel Vanhove en Frank De Vos van harte danken voor de 
presentaties die zij in de loop van het jaar hebben voorbereid en gedeeld. Volgende 
onderwerpen werden onder de loep genomen:  praktische wetenswaardigheden 
(februari), contactlijsten & ChatGPT tekst verbeteren (maart), tekeningen inkleuren & itsme 
(mei), App Gezondheid (juni), slimme postbus (september), film heic (oktober) spam 
herkennen (november), instellingen & functies voor iMac en iPhone (december).




Samen met het verslag van de vergaderingen kwam dat neer op maar liefst twintig 
presentaties die ondertussen werden toegevoegd aan ons rijk archief op onze website. 


Wat me naadloos bij de website van Apple Senioren Brugge brengt. U herinnert zich 
wellicht dat stad Brugge onze vorige site eind 2022 van het net heeft gehaald en ons naar 
SNT heeft geleid voor een opleiding WordPress op maat. Dat vroeg een grote investering 
aan energie en tijd en uiteindelijk ook aan financiën in 2023. We sliepen op twee oren. 
Onze vereniging kon immers voor de werking in 2022 rekenen op een subsidie van stad 
Brugge in 2023. Tot wij vorig jaar - midden november notabene - met onze neus op de 
feiten werden gedrukt. De subsidie voor onze vereniging bedroeg zelfs de helft van de 
subsidie van het voorgaande werkjaar.  De opgevraagde uitleg van stad Brugge leerde 
ons dat dit een gevolg was van de beslissing die in januari 2023 door stad Brugge werd 
genomen omtrent een nieuwe formule voor de berekening van de subsidie voor alle 
senioren verenigingen, of ze nu al of niet waren ingegaan op het voorstel van de stad om 
te investeren in een nieuwe professionele website. Dat stelde ons voor een dilemma: de 
vereniging opdoeken of zoeken naar fondsen om onze werking te financieren. Het 
dagelijks bestuur heeft zich daar op 1 december 2023 enkele uren over beraad. Een week 
later werd op de ledenvergadering een tipje van de sluier gelicht. Daarover verneemt u 
straks meer bij het overzicht van de werking in 2024.


Het is een feit dat onze vereniging het voorbije jaar is gegroeid. We telden elke 
vergadering dertig tot veertig inschrijvingen waardoor we soms genoodzaakt waren om 
de inschrijvingen vroegtijdig af te sluiten. We hebben ook een aantal leden gemist vorig 
jaar, verhinderd door ziekte of familiale omstandigheden. Ook in ons team was dat het 
geval. Door het delen en desgevallend verschuiven van verantwoordelijkheden kon onze 
werking in optimale omstandigheden verder gezet worden.


Op 1 december 2023 werd Michel Bosch op zijn verzoek ontheven van zijn taak als 
penningmeester; hij blijft wel lid van het dagelijks bestuur.

Frank Vanhoute werd tijdens dezelfde vergadering benoemd tot penningmeester. Marc 
Van Damme zal hem daarbij assisteren.

Pol Braet werd gemachtigd om de voorzitter en de secretaris te assisteren bij een aantal 
van hun taken.

Alle leden van het dagelijks bestuur werden op 1 december herbenoemd.




Op 1 december werd ons dagelijks bestuur uitgebreid met Linda Debaene en Frank De 
Vos. Laatstgenoemde werd daarenboven lid van  onze interne help-desk.


Aan de algemene vergadering van vandaag - 12 februari 2024 - zal worden gevraagd de 
beslissingen van het dagelijks bestuur van 1 december 2023 te bevestigen.


Laat ons dan het glas heffen op een gezond jaar voor jezelf, je familie en onze vereniging.


SANTE!


Viviane Van Pottelberghe

Voorzitter ASB

12 januari 2024


